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sestra
Vložil tanyya - 03/07/2011 13:27
_____________________________________

chtela bych pomoct sestre, ktera je alkoholicka, je ted v zahranici a uz pres tyden se neozyva, jeji
kamaradka za ni byla a ona nebyla schopna odpovidat, pravdepodobne prijde o praci a ta pani, u ktere
bydli, ji chce vyhodit. k tomu vsemu je pry tehotna. problem ma uz 7 let, mnohokrat jsem ji rikala, at s tim
neco dela, vzdy to pomohlo max. na par mesicu. Problem mame v bohuzel v rodine, otec skoncil jako
bezdomovec prave kvuli alkoholu, nerada bych, aby sestra skoncila stejne... Co se ale da delat?

============================================================================

Re: sestra
Vložil Anna - 03/07/2011 15:21
_____________________________________

Zkus si pročíst přísvěvky na toto téma. Vždy je to o tom,že i když je na tom člověk hodně špatně ,měl by
najít chuť a vůli se svým problémem něco dělat.Zkus se zeptat přímo na AT ambulanci nebo u
příslušného lékaře,jestli se dá léčba soudně nařídit v těhotenství.Ale ,tím,že je sestra v zahraničí,to bude
asi velmi složité.Zkus najít léčebnu,kde by ji přijali a jí zkus nabídnout,že pro ni přijedeš,ale pokud bude
schopná akceptovat tvé podmínky.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Eva - 11/07/2011 15:51
_____________________________________

Dorrý den, 
i moje sestra je alkoholička.Válčíme s tím už strašně let. Je jí 50. Vydržela skoro abstinovat 9 let. Pak
vymenila přítele a s tím přišly neskutečné problémy. Kdo nazažil,neuvěří. Následovala první léčba,
druhá,teď je na třetí. Tam jí dají do pořádku,chvíli to je dobrý a znovu to začne. Myslím,že kámen úrazu
v našem případě je špatný výběr přítele. Teď sháním informace,co dál,až jí pustí. Proto jsem i tady. Jak
pokračovat v léčbě. Přišla kvúli pití i o práci,takže přijde a bude celé dni doma. Poradí někdo,co dál?
Jinak vaše setra je ještě mladá a dá se snad hodně napravit. Té mojí trvalo asi 15 let,než jí došlo,že má
problém. Držím palce.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 11/07/2011 17:38
_____________________________________

Evo, až přijde z léčebny, nesmí podcenit doléčování, čili AT, AA, nevím odkud jste, ale v každém větším
městě AA už fungují, a dobře.

============================================================================
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Re: sestra
Vložil Eva - 11/07/2011 20:52
_____________________________________

Zdravím,myslíte tím anonymní alkoholiky? Minule,když skončila léčbu,tak tam dojížděla. Bohužel,jak
znovu začala,asi se styděla,nevím,přestala. Tentokrát ji musíme k tomu víc nutit. I když nuťte do něčeho
alkoholika.Teď ji za 3 týdny propustí a musí prý docházet k psychiatrovi. Uvidíme. Nejhorší bude,že
přijde a bude přes týden doma sama. Z práce jí propustili.Děti má velký,chodí do práce. Syn sice bydlí s
ní v domě,ale jezdí tirákem,takže je doma jen o víkendu. No a já taky pracuju. Teď mám za ůkol sehnat
toho psychiatra. Jsem z jižních Čech. Kdyby jste měl někdo typ na psychiatra nebo psychologa/nevím,co
by bylo lepší/ tak mi prosím dejte vědět.Všechny vás zdravím

============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 11/07/2011 21:05
_____________________________________

Já jsem taky z Jižních Čech, myslím si , že v ČB je bezva psychiatrička Roušalová, a její mamka je
psychložka.Dr.Roušal, zemřel, se dlouho věnoval závislákům.Do kterého města na AA jezdila?

============================================================================

Re: sestra
Vložil Eva - 11/07/2011 22:31
_____________________________________

Dobrý večer,jezdila do Písku. Jezdila tam s ní neteř. Byli tam prej samý chlapi. Myslím,že ze začátku se
jí to i líbilo. Asi na sebe chvilku byla i hrdá,ale pak recidiva a všechno špatně. Přišla o práci,odstěhovala
se k příteli. Ten bydlí asi 70km daleko. Pořád tvrdila,jak je tam šťastná,domů jezdila jednou za dva týdny.
Před měsícem mi volala máma toho přítele,že si pro ni máme přiject,že je v bytě opilá ,tejden sama.
Nejedla,nepila,jenom si skočila pro flašku a opila se. Ten lempl ji tam nechal. Dávali jsme ji dohromady
asi dva tejdny. Mezitím nás vždycky převezla a něco někde vypila. V tom období taky přistoupila na
léčbu. Bohužel ne proto,že by ona chtěla,ale asi nám chtěla vyhovět.Vím,že tak je to špatně,ale alespoň
ji tam dali dohromady. Tady,když to píšu,tak se to zdá tak jednoduchý,ale asi víte čím všichni v rodině
procházíme. Nejhůř to už tolik let nesou její děti. Jsou dospělí,mají svý životy,ale je to máma,mají ji rádi.
Nejhorší je,že volba přítele byla strašně nešťastná,všichni to víme,ale nic s tím nenaděláme. Moje sestra
je beran se vším všudy,co toto znamení přináší. Jinak moc děkuju za typy na doktory,zítra začnu
zjišťovat. Mějte se

============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 12/07/2011 06:19
_____________________________________

Může zkusit ČB?

============================================================================
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Re: sestra
Vložil Eva - 12/07/2011 06:43
_____________________________________

Jo,myslím,že by to šlo. Není to zase taková dálka. Řidičák jí sice sebrali,ale jezdí vlaky.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 12/07/2011 06:46
_____________________________________

Evo, může mně zavolat!Je to zázrak, ten internet, Vy někde v dálce, přesto jsme ve spojení, hned,
okamžitě, je to bezva.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Eva - 12/07/2011 08:00
_____________________________________

Zavolat vám může,až přijde Z léčebny. To znamená za 3 týdny.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 12/07/2011 08:46
_____________________________________

Jasně!Třeba nějak pomůžu.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Eva - 22/07/2011 23:38
_____________________________________

Ahoj. Tak se ohlašuju dřív než jsem čekala. Sestru nechali v Bohnicích jenom čtyři týdny a pak prý by
měla docházet jenom ambulantně,ale není zPrahy,takže zkončila. No a teď to hlavní. Asi už jsem ztratila
naději. Představ si,že ji pustili a ona nejela domů,ale za tím přítelem,jak jsem psala a tam se
opila.Chápeš/můžu snad tykat/opila se hned,jak ji pustili. Mám obavy,že to už prostě zabalila,že byla v
Bohnicích jenom proto,že jsme si to my přáli. Syn a dcera pro ni dojeli,ten kretén se s ní snad konečně
rozešel. Teď ale vůbec nevím,co dál. Mám pocit,že už všichni ztrácíme sílu bojovat,že je to vlastně
všechno zbytečný. Mám strach i o našeho otce. Je mu 75 let a nějak není schopnej pochopit,co se
vlastně stalo,kde je chyba. Abych pravdu řekla já taky nechápu.Víš,čekala jsem,že zrecidivuje,ale
rozhodně ne hned.Ona už vydržela nepít měsíc. Asi nebyl takovej problém to vydržet v tý léčebně a pak
si hned dát. Ty čtyři týdny byly málo.Tak teď nevím. Nemá práci,peníze,přítele a my poslední zbytek sil.
Nevím,co mi poradíš,ale aspoň se mi ulevilo. PS: nevím,proč jsem se podepsala prvně jako Eva/tak se
jmenuje segra/,já jsem Jana,takže příště už pod svým jménem.Měj se
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============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 23/07/2011 07:29
_____________________________________

Není první, ani poslední, tak to chodí, i po 3 měsících léčby se lidi napijí hned.Nedojde jim, proč tam
jsou, nechtějí pochopit.Ona nyní bude mít!!opět velký důvod k pití, láska se s ní rozešla, stejně ale už je
nalomená, zkoušejte tu léčebnu, Havl.Brod, je dobrá, musíte být důslední, přitvrdit, nedávat peníze,
mluvit s ní, když bude střízlivá, přestat s ní komunikovat , když bude opilá, děti ať jsou nejtvrdší.Táta
tomu nerozumí, nechápe, neví, jeho generace problém,alkoholismus,jako  nemoc, neznala.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Jana - 23/07/2011 08:29
_____________________________________

Díky za radu. Koukala jsem na tu léčebnu už na internetu. Líbí se mi i co tam píšou. Akorát nevím jak
teď na to. Jestli budou ochotný ji vzít,když jsme z Jihočeskýho kraje a teď ji vlastně pustili už z třetí
léčby. Taky asi bude potřebovat doporučení psychiatra/jestli jsem to špatně nepochopila/,takže nejdřív
asi musí zajít k doktorovi,ke kterému chodila po druhé léčbě/bohužel přestala/. Dneska o tom promluvím
s jejíma dětma,nevím jak je na tom ona. Dneska už by měla bejt lepší,syn jí hlídá.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 23/07/2011 09:41
_____________________________________

Je jedno, z jakého je kraje.Nejblíže máte Červeňák, tam bývá čekací lhůta.HB je na půl roku, a za tu
dobu musí v té hlavě zjistit, co od života chce.Zavolej tam, řeknou Ti, co má mít, nejsem si jistá, jestli
musí mít doporučení od lékaře, prostě opět v tom lítá.Potřebuje pomoc.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Jana - 23/07/2011 11:07
_____________________________________

Děkuju moc. Budu tě informovat,jak jsme na tom. Hezký víkend.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Jana - 11/08/2011 09:18
_____________________________________
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Ahoj Líbo. Tak jsem slíbila,že tě budu informovat,ale ono vlastně není o čem. Co se vrátila z léčebny,tak
je pořád opilá. Už nevím,jak dál. Jediný světlý okamžik měla minulý víkend,ale to byla strašně
vzteklá,protože měla na alkohol chuť,takže se s ní stejně nedalo mluvit. Už jsme z toho všichni
unavený.Když je její syn o víkendu doma,tak ji ohlídá,ale odejdou všichni do práce a ona leje.Do léčebny
musí o svý vůli a mám pocit,že tu už vůbec neovládá. Všichni radí-nechat padnout na dno,ale mám
pocit,že níž už to fakt nejde.Násilím ji nikam nedostanem,teď už ani psychiatrovi. Tak takovej je teď u
nás stav. Jak jsi na tom byla ty,když ses rozhodla pro léčení?

============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 11/08/2011 13:32
_____________________________________

Byla jsem na tom daleko hůř, mimo.Skočila jsem na psychiatrii v nemocnici, tam jsem se rozhodla po
vystřízlivění, pro léčebnu.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Jana - 11/08/2011 13:51
_____________________________________

Jak ses,ale dostala na tu psychiatrii? Víš,já prostě vůbec nevím,jak na ní. Buď je napitá tolik,že s ní
nehnem nebo není natolik střízlivá aby si všechno uvědomila a šla dobrovolně. Teď se domluvíme přes
víkend ji ohlídáme,ale co pak? Zase nanovo. Jo a to když mimořádně vystřízliví,tak nám ještě i po těch
letech tvrdí,že si poradí sama,že to zvládne. Psala jsi mi o paní doktorce/tuším Roučarové/,hledala jsem
ji na netu a jsou tam psychiatričky toho přijmení dvě. Myslíš,že když bych zavolala,tak nás vezme?
Možná by sestra jela raději do těch Budějc než tady u nás.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 12/08/2011 07:04
_____________________________________

Dr.Raušalová, jedna je psycholožka, matka mladší, psychiatričky.Na cidrovi Ti píšou , a sestra už je v
nemocnici, ne?Přeloží ji na psychiatrii. Odtud může do léčebny, většinou do Červeňáku, tam je to dobrý,
tvrdší, ale mají výsledky.Proč máš víc jmen?

============================================================================

Re: sestra
Vložil Jana - 12/08/2011 08:07
_____________________________________

Ahoj. S těma jménama jsem tě to vysvětlovala. Prostě jsem na spříznivkyni začala psát jako Eva a už to
tak zůstalo.Málokdo tam asi píše pod svým.Sestru bohužel pustí za chvíli domů. Pojedem pro ni tak za 2
hodiny.Žádná psychiatrie se nekonná.Oni ji nakonec ani nevypumpovali žaludek. Ani rozbor na
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toxikologii.Ten doktor od záchranky byl přesvědčenej,že to bylo z alkoholu. My ne. Opilou jsme ji viděli
mockrát,tohle bylo jiný. Už to jednou udělala,vypila nejakej glacidet.Ale aby měla tolik promile,to zas
nevím,co by mohla vypít. Asi se to ani nedozvíme,protože určitě bude na nás naštvaná,že jí děláme
ostudu a voláme záchranku,když jí nic není.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 12/08/2011 08:57
_____________________________________

Udělej trochu zle v nemocnici, že nevíte, z čeho měla ten záchvat, může to být epilepsie, že se o ní
bojíte...už mně opravdu přístup lékařů k alkoholikům štve, někdy jde  o život,jim to jaksi nevadí, vždyť je
to jen alkoholik, ne člověk.Vysoce neprofesionální.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Jana - 12/08/2011 13:21
_____________________________________

Zdravím,už je doma. Byla na JIPce a usoudili,že je v pořádku.Říkala,že dostala 2 kapačky. Teď
potřebuju aby vystřízlivěla úplně a promluvím s ní. Dám jí vybrat.Dneska mi přišel dopis z léčebny
Havlíčkův Brod. Děkuju za typ.Buď půjde dobrovolně nebo podle zákona č.20/1966 Sb. v jeho §23 /to mi
poradil pan doktor/ a poslední možnost je částečné zbavení svéprávnosti/třeba na rok/,to pak nařídí
soud. Já už na nic čekat nehodlám a musíme to řešit rychle. Jí jde fakt o život. Měj se.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 12/08/2011 14:00
_____________________________________

Výborně, znám to tam, paní primářka je bezvadná, věřím, že jí pomůžou.Možná ji uvidím, doufám,
chystám se tam na povídání o AA.Přeji Vám, jí, aby konečně zjistila , jak na tom je, a chtěla žít.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Jana - 12/08/2011 14:12
_____________________________________

No,nevím,jak rychle to půjde,ale budem se fakt snažit. Děkuju tě zatím za pomoc a určitě se ozvu. Třeba
se někdy sejdem všechny tři.Měj se.

============================================================================

Re: sestra
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Vložil Jana - 14/08/2011 21:10
_____________________________________

Zdravím. Tak dneska mám velkou radost a jsem na sebe pyšná. Musím se tě pochlubit. Se sestrou jsem
mluvila. Dala jsem jí vybrat z těch možností,jak jsem psala.Fakt jsem rozhodnutá ji tam dostat za každou
cenu. Dneska byla střízlivá/sice se klepala asi absťák/ ale konečně se s ní po těch tejdnech zase dalo
mluvit.Tak přistoupila na to,že půjde dobrovolně. Já vím,byl to nátlak,ale i tak úspěch! Volali jsme tam
hned. Má zavolat znovu zítra v 8. Jestli se opije,tak tam zavolám s neteří.Sama se asi lekla,když četla
na propouštěcí zprávě z nemocnice ty promile. Drž nám palce,ať mají volno a vezmou ji co nejdříve. Ať
se tam fakt na konci srpna potkáte. Jsem moc ráda,že jsem objevila internet a s ním tyhle stránky. Určitě
se ozvu. Měj se.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 15/08/2011 06:50
_____________________________________

Nevím, kdy tam pojedu, někdo z mých přátel jistě.Nechystej se na návštěvu, jsou tam povolený za dost
dlouho, spíše jeď na rodinnou terapii, máš to na nemocenku, strávíš tam týden, hodně sestru pochopíš,
podržíš.Je to dobrá léčebna!

============================================================================

Re: sestra
Vložil Jana - 17/08/2011 23:19
_____________________________________

Zdravím. Líbo,tak sestra nastupuje 30.8. dopoledne. Asi ji tam povezu já s dcerou. Do té doby asi
nevystřízliví,možná zas o víkendu. Jak my všichni musíme do práce,tak není kdo by jí hlídal a to je
hotovo. Tak nám drž palce,ať to dobře dopadne a je nám to všem k  něčemu. Děkuju a ozvu se.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Liba - 18/08/2011 08:36
_____________________________________

Neděkuj, není za co.Sestru , když bude střízlivá, chvalte, nenadávejte jí, jen aby se nerozmyslela, a
nastoupila.Pohlaď jí za mě, není jí dobře, bojí se, trpí.Znám to.

============================================================================

Re: sestra
Vložil Jana - 30/08/2011 21:18
_____________________________________

Zdravím.Tak jsme dneska sestru odvezli. Jela s velkým elánem a odhodláním. Doufám,že ji to dlouho
vydrží. Léčebna se nám líbila,personál taky.Paní doktorka s kterou jsem mluvila byla fain. Máme to teda
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daleko od domova,ale třeba to tak je lepší. Drž nám palce a já se ozvu,jak jsme na tom.

============================================================================
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